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Využiji toho, že Vidlák v neděli pauzíruje a dám sem svůj osobní

názor na Babiše. Nikomu svůj pohled nevnucuji, ale myslím si, že

obdobný názor může mít vícero z Vás.

Takže – k Babišovi mám v podstatě neutrální vztah. Nikdy jsem ho

nevolil, na druhou stranu ho pokládám za lepší alternativu než Fiala

& company. Současně si uvědomuji, že tato osobnost politiky dala

dohromady dost velkou masu příznivců, kdy tento celek až tak úplně

nespolupracuje s pětidemolicí. Někdo může říct, že on a jeho fanklub

je představitelem opozice, já s tímto mám trošku problém … on totiž

opozici představuje a zároveň nepředstavuje. Co do počtu a síly by

mohl být skutečnou opozicí, nicméně plody jeho činnosti jsou jen o

něco méně horší než výstupy pětikolky. Zároveň ale platí, že volba

jeho, je volbou menšího zla.

Věřím, že spousta lidí nemá čas a ani nechce věnovat naprostou

většinu svého volného času studiem toho, co a proč se v naší zemi

děje. Dále věřím, že nemnoho lidí dá na něco jako „přirozený

instinkt“. V této disciplíně – zřetelně a mluvou srozumitelnou pro

„Janu prodavačku“ a „Pepu soustružníka“ – vyniká Petr Hampl.

Určitě nebudu tak dobrý, přesto se pokusím o totéž.

Ten základní problém u Babiše vidím jednak v důvodech proč se

angažuje a neméně taky v rozporu mezi jeho proklamovanými

úmysly a reálnými činy. Na závěr napíšu krátkou úvahu vycházející z

pohledu ze strany Fialy a důvod, proč by ho neměli úplně zničit.

Osobně si myslím, že počátek všeho je na úplném začátku Babišovy

politické kariéry. Tehdy, když oznámil v podstatě vstup do politiky,

jsem prohlásil, že uvidíme … ten chlap má všechno, jenom mu chybí
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zapsat se do dějin Česka – což by mohl být důvod jeho vstupu na

scénu nebo si říká, že nemá dost a mohl by mít o trošičku více. Řekl

jsem, že čas ukáže … a myslím, že ukázal.

Můj názor je, že kdyby si tenkrát odložil nějakou miliardu, stačilo by

určitě i 100 mega, od byznysu se (skutečně) odstřihl, pak by byl

jednak hůře vydíratelný a pravděpodobně by mohl být českým

Orbánem. Nicméně, dle mého se ukázalo, že pravý důvod byl jiný než

veřejně proklamovaný. Mám podezření, že skutečným cílem bylo

zefektivnit chod jeho impéria – prostě proč platit nějaké

prostředníky, nějaké nosiče vody, když může do ringu vstoupit sám a

věci si zorganizovat podle svého. Těch nepřímých důkazů je spousta

– on životně potřebuje dotace EU, musí být (z důvodu velkého

byznysu v Reichu) zadobře s Německem atd., současně ovšem

potřebuje podporu voličů v Česku. Praktickým výsledkem tohoto

rozporu mezi deklarovaným tvrzením směrem k českému voliči a

reálnými činy je nedotknutelná a opakovaně navržená Jourová v

Bruseli, neodporování nesmyslům přicházejících z Reichu a další.

Přes to všechno je to stále lepší varianta než Fiala & spol.

Je zde totiž důvodný předpoklad, že Babiš by začal skutečně bránit Česko v okamžiku, kdy
by byl reálně ohrožen jeho byznys. U Fialy tohle chybí, protože ten panelákový teoretik nic
reálně nevybudoval, nic reálného neprovozoval a tudíž nemá nejmenší důvod zabránit
naprostému ekonomickému zničení Česka.

Podívejme se ještě na věc z pohledu Fialy a dalších národních

škůdců. Jejich legitimní názor je, že nejlépe nám bude, když budeme

co nejhlouběji zaraženi do řiti USA nebo Bruselu. Jak píši – je to

legitimní názor nejen jich, ale prokazatelně i dosti početné skupiny

našich spoluobčanů. S tím nic nenaděláme – jak se říká, někdo je na

holky, jiný na vdolky… někdo chce být svobodný, soběstačný a tím

nezávislý, někdo chce sloužit páníčkovi a nevadí mu, že okolo je

smrádeček, hlavně, že je teploučko. Teď si řekněme, co by mohlo být

hlavním cílem této skupiny. Já tvrdím, že tím nejhlavnějším cílem

bude udržet si za každou cenu získanou moc. Ideální varianta,

servírovaná nepřemýšlivému člověku, by pak mohla být, že by
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opozice sice existovala, ale bylo by v podstatě vyloučené, že by mohla

složit nadpoloviční většinu. Tedy něco na tento způsob: … vážení

nespokojenci, dezoláti, dezinformátoři a proruští švábi, opozici máte

(demokracie je zachována), ale my přece nemůžeme za to, že ta vaše

„rádoby opozice“ má nulový koaliční potenciál. Tohle bych považoval

z naprostý ideál pro Fialu a spol. A teď se podívejme, co dělá Babiš …

ví, že ANO nemá šanci získat přímo přes 50%, přesto jeho skutečná

činnost nevede ke konsolidaci opozice, ale jen a právě k vytvoření

„opozice do 49%“. Už jsme slyšeli vzájemné ujišťování, že s druhou

stranou, která úplně nesouzní s pětidemolicí, … zkrátka … s SPD

nikdy!! … a za žádných okolností!!. Současně se hodlá rozkročit, aby

přetáhl část voličů jak SPD tak alternativy. V reálu to znamená

odebrat voliče SPD nejlépe v takovém počtu, aby byla šance, že

nepřekročí 5% pro vstup do velkého ringu.

Já nevím jak Vy, ale já být na místě Fialy, tak dám striktní pokyn, aby

Babišovi nešahali na dotace dokud bude takhle vystupovat a

postupovat. Výsledkem totiž bude opozice, která nepřeleze 50% a … a

to je vlastně sen lepšolidí.

 

 


